

Decision NO. (475)

In accordance with (a) item rule of forty – two material from the temporary edict

Revolution Command Council during its meeting in 16/4/1979 decided the follows:

1. Possessing Tameem Governorate lands that are below showed with their numbers and their belonging that are placed within Kirkuk Directorate:

Land	District	Belonging
268/6	52/Timarri	The General Institution of Population
403/6	52/ Timarri	Financial Ministry
910/7	52/ Timarri	Municipalities

2. Authorizes Tameem Governorate, the suitability of uniting and listing the mentioned lands to inhabitancies then to sell them to citizens, according to bases and regulations when distributing lands in (Al- Baath quarter) in Kirkuk City by a committee formed by the Governor for this purposes. But the one-meter should be no more than (two dinners) and no less than (half a dinar) according to the Committee estimation.

1. The specialized Ministers must implement this decision.

2.

**Ahmed Hassan Al- Baker**  
**Chief Revolution Command Council**

رقم ٤٧٥

استنادا الى احكام الفقرة (آ) من المادة الثانية والاربعين من الدستور الموقت .

قرر مجلس قيادة الثورة بجلسته المنعقدة بتاريخ ١٦-٤-١٩٧٩ مايلسي :-

١ - تملك محافظة التميم قطع الاراضي المبينة ارقامها وعانديتها ادناه ، الكائنة ضمن مديرية كركوك :-

القطعة المقاطعة العائدية

٦/٢٦٨ ٥٢/تيمارى المؤسسة العامة للاسكان

٦/٤٠٣ ٥٢/تيمارى وزارة المالية

٧/٩١٠ ٥٢/تيمارى البلديات

٢ - تخول محافظة التميم ، صلاحية توحيد وافرار الاراضي المذكورة ، الى قطع سكنية وبيعها الى المواطنين ، حسب الاسس والضوابط التي اعتمدت عند توزيع اراضي (حي البعث) في مدينة كركوك ، عن طريق لجنة يشكلها المحافظ لهذا الغرض ، على ان لا يزيد سعر المتر المربع الواحد من هذه الاراضي على (دينارين) ، ولا يقل عن (نصف دينار) ، حسب تقدير اللجنة .

٣ - يتولى الوزراء المختصون تنفيذ هذا القرار .

احمد حسن البكر  
رئيس مجلس قيادة الثورة

الوقائع العراقية عدد ٢٧٠٨ - ٣٠/٤/١٩٧٩